

*BINE, Vice-President**The Dancing Comets SDC Hamburg e.V.*

## A quarter of a century – Peter Junker & The Dancing Comets

Peter had slipped into the caller training shortly after his mainstream graduation and has been on the road as a caller inside and beyond the German borders since 1996.

We, THE DANCING COMETS from Hamburg were founded in 1995 as a pure class club and already in 1998, 25 years ago, we could win Peter Junker as a 2nd club caller. Since his family comes first, Peter calls only fortnightly with us and shares the title of “Club Caller” with Ralf.

Talking about family: In the meantime, he and his wife dance the C1-program and over the years of course all three sons have completed the class and the caller training and are active in different clubs.

Peter is a patient teacher and has brought several classes to graduation. He is creative, which is especially evident in our summer program – let's face it: where else can you find a “**Christmas in July**” club night and he is a gifted singer and every club night with him is a benefit. There are special moments every now and then when he calls and sings together with his sons. Every self-respecting club should think about recruiting the Junker boys for a special dance 😊.

## Ein Viertel-Jahrhundert – Peter Junker & The Dancing Comets

Peter war kurz nach seiner Mainstream-Graduation in die Caller-Ausbildung gerutscht und ist seit 1996 auch über die deutschen Grenzen hinaus als Caller unterwegs.

Wir, THE DANCING COMETS aus Hamburg wurden 1995 als reiner Class-Club gegründet und schon 1998, also vor 25 Jahren, konnten wir mit Peter Junker einen 2. Club-Caller gewinnen. Da seine Familie vor allem steht, callt Peter nur 14-tägig bei uns und teilt sich den Titel als „Club-Caller“ mit Ralf.

Apropos Familie: Inzwischen tanzt er mit seiner Frau im C1-Programm und im Laufe der Jahre haben natürlich auch alle drei Söhne die Class und die Caller-Ausbildung absolviert und sind in verschiedenen Clubs aktiv

Peter ist ein geduldiger Lehrer und hat schon diverse Class-Durchgänge zur Graduation gebracht. Er ist kreativ, was sich besonders in unserem Sommerprogramm zeigt – mal ehrlich: wo sonst gibt's einen „**Christmas in July**“ Clubabend und er ist ein begnadeter Sänger und jeder Clubabend mit ihm ist ein Gewinn. Besondere Momente gibt's hin und wieder, wenn er zusammen mit seinen Söhnen callt und singt. Jeder Club, der etwas auf sich hält, sollte mal die Junker-Jungs für ein Special anwerben 😊.

He himself says, that calling and dancing is a wonderful balance to his IT job and has always been great fun for him over all these years.

As a "thank you" for his enormous loyalty he got a fireside clock and a certificate from the club and we are already looking forward to the next 25 years with PETER!

On behalf of the DANCING COMETS

BINE  
Vice-President



P.S. Who wants to enjoy Peter live: We dance on Tuesdays at 19:00 o'clock in Hamburg-Osdorf (Primary School Goosacker)

*Translated by Editor and DeepL*

Er sagt selbst, dass das Callen und Tanzen einen wunderbaren Ausgleich zu seinem IT-Job darstellt und ihm über all die Jahre immer einen großen Spaß gemacht hat.

Zum Dank für seine enorme Treue gab es eine Kamin-Uhr und eine Urkunde vom Club und wir freuen uns schon auf die nächsten 25 Jahre mit PETER!

Im Namen der DANCING COMETS

BINE  
Vice-President



P.S. Wer Peter mal live erleben will: Wir tanzen dienstags um 19.00 Uhr in Hamburg-Osdorf (Grundschule Goosacker)

